
Til: Skatteministeren

Dato: 29. april 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål AK
Deler ministeren den opfattelse, som skattedirektør Rasmus Bo Andersen gi-
ver udtryk for i Berlingske Business den 16. februar 2013, hvor han udtaler:
”Men deres opfattelse er selvfølgelig, at de skal gå så tæt på stregen, som de
kan, så derfor opfatter jeg også tit vores arbejde som en slags grænsevagter.
Vi skal sige: Hov! Nu går den ikke længere. Derfor er det også ok, at vi taber
eller vinder cirka halvdelen af de principielle sager, fordi så har vi fundet den
rette grænse mellem os og virksomhederne, og virksomhederne har fundet
den rette grænse til os” (”Skattedirektøren får de store fangster på krogen”)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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